
 
MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS 

THE HAGUE 
 

STATUTE OF THE HAGUE CONFERENCE ON PRIVATE INTERNATIONAL LAW 
 (The Hague, 31 October 1951) 
 
 
 Notification in conformity with Article 14 of the Statute 
 
 
 
 
DECLARATION OF SUCCESSION 
 
Montenegro, 01-03-2007 
 
... the Government of the Republic of Montenegro succeeds to the [Statute of the Hague Conference 
on  Private International Law, as revised in 2005, adopted at The Hague on 31 October 1951,] and 
takes faithfully to perform and carry out the stipulations therein contained as from 3 June 2006, the 
date upon the Republic of Montenegro assumed responsibility for its international relations. 
 
Note of the depositary 
It is for the Hague Conference to decide how to establish the membership of the Republic of 
Montenegro. 

 
 
 
 

The Hague, 6 April 2007 
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MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS 
 LA HAYE 
 

STATUT DE LA CONFÉRENCE DE LA HAYE DE DROIT INTERNATIONAL PRIVÉ  
 (La Haye, le 31 octobre 1951) 
 
 
 Notification conformément à l'article 14 du Statut 
 
 
 
 
DÉCLARATION DE SUCCESSION 
 
Monténégro, 01-03-2007 
 
Traduction 
... le gouvernement de la République du Monténégro succède au [Statut de la Conférence de La Haye 
de Droit International Privé, révisée en 2005 et adoptée à La Haye le 31 octobre 1951,] et s'engage à 
appliquer et exécuter de bonne foi les dispositions qui y sont stipulées à compter du 3 juin 2006, date à 
laquelle la République du Monténégro a commencé à assumer la responsabilité de ses relations 
internationales. 
 
Note du dépositaire 
Il incombe à la Conférence de la Haye de décider la manière à laquelle la République du Monténégro 
deviendra membre de la Conférence. 
 
 

 
 

La Haye, le 6 avril 2007 
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